

**Read, Follow, and Save These Instructions.**

QP-BOPQC

 **Warnings:**

This product contains chemicals, including lead, known to the State of California to cause cancer, birth defects or other reproductive harm. Wash hands after using.

## **Warranty**

Quick Products™ Blow Out Plug With Brass Quick Connect is warranted for consumer use for 1 year after the date of retail purchase. Warranty includes parts only. Warranty valid only in the USA.

Quick Products™ Blow Out Plug With Brass Quick Connect is warranted to the original retail purchaser to be free from defects in material and workmanship, ordinary wear and tear expected. This warranty shall not apply to any defects caused by: (I) overloading, (II) physical abuse of goods or any acts of vandalism by any person, (III) improper installation or use contrary to the instructions, (IV) commercial use. The sole remedy under this warranty is at the discretion of manufacturer: the replacement of the same or similar product, or the refund of the original purchase price. Quick Products™ is not responsible for any consequential or incidental damages. Any and all freight charges to handle warranty claims are the responsibility of the consumer. Quick Products™ is not responsible for any labor charges that may be incurred.

To submit a warranty claim please send your name, mailing address, original retail sales receipt, and summary of alleged defect to [service@quickproducts1.com](mailto:service@quickproducts1.com).

## **Installation Instructions**

***Read all information above before beginning operation or installation.***

1. Drain water lines until water is no longer flowing from the RV.
2. Open all faucets as far as possible.
3. Attach Blow Out Plug to the city water inlet.
4. Attach an oil-free air compressor to the quick connect on the end of the Blow Out Plug.
5. Turn on the air compressor and slowly raise the pressure, being careful to never exceed 50 psi.
6. Once all lines have drained fully and no water is remaining, turn off the air compressor and remove it from the Blow Out Plug.
7. Remove Blow Out Plug from the RV and replace the city water inlet cap.

**Lire, suivre, et sauver ces instructions.**

QP-WIPASW

 **Avertissements:**

Ce produit contient des produits chimiques, dont le plomb, connu dans l'état de Californie pour provoquer des cancers, des malformations congénitales ou d'autres problèmes de reproduction. Se laver les mains après avoir utilisé.

## **Garantie**

Quick Products™ Blow Out Plug With Brass Quick Connect est garanti pour une utilisation à la consommation pendant 1 an après la date d'achat. La garantie comprend les pièces seulement. Garantie valable uniquement aux Etats-Unis.

Quick Products™ Blow Out Plug With Brass Quick Connect est garanti à l'acheteur original pour être exempt de défauts de matériaux et de fabrication, l'usure normale attendue. Cette garantie ne concerne pas les défauts causés par: (I) la surcharge, (II) la violence physique des marchandises ou de tout acte de vandalisme par toute personne, (III) une installation incorrecte ou contraire aux instructions, (IV) l'utilisation commerciale. Le seul recours en vertu de cette garantie est à la discrétion du fabricant: le remplacement de la même ou un produit similaire, ou le remboursement du prix d'achat initial. Quick Products™ est pas responsable des dommages indirects ou accessoires. Tous les frais de transport pour gérer les demandes de garantie sont à la charge du consommateur. Quick Products™ est pas responsable des frais de main-d'œuvre qui peuvent être engagés.

Pour soumettre une demande de garantie s'il vous plaît envoyer votre nom, votre adresse postale, original reçu de vente au détail, et un résumé des allégations défaut: [service@quickproducts1.com](mailto:service@quickproducts1.com).

## **Instructions d'Installation**

*Lire toutes les informations ci-dessus avant l'opération ou de l'installation à partir.*

1. Égoutter les conduites d'eau jusqu'à ce que l'eau ne circule plus dans le RV.
2. Ouvrez tous les robinets dans la mesure du possible.
3. Fixer Blow Out Branchez à l'entrée d'eau de la ville.
4. Fixer un compresseur d'air exempt d'huile à la connexion rapide à la fin de la Blow Out plug.
5. Allumez le compresseur d'air et augmenter lentement la pression, en prenant soin de ne jamais dépasser 50 psi.
6. Une fois que toutes les lignes ont drainé complètement et pas d'eau restante, éteindre le compresseur d'air et retirez-le du Blow Out plug.
7. Retirer Blow Out fiche de la RV et remplacer le bouchon d'entrée d'eau de la ville.